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Spørgsmål til skriftlig besvarelse stillet af Frederik W. Kronborg den 

27. januar 2025 om kommunens venues 

 

Spørgsmål 1 

Det forlyder i det københavnske musikliv, at Kultur- og Fritidsforvaltnin-

gen har besluttet, at de kommunale musikvenues alle skal i udbud. Er 

dette korrekt eller beror det på en misforståelse? 

 

Svar 1 

Der ikke truffet beslutning om, at alle kommunale musikvenues skal i 

udbud. Kultur- og Fritidsudvalget har truffet beslutning om udbud af 

konkrete spillesteder, f.eks. Amager Bio. 

 

 

Spørgsmål 2 

I hvilken forbindelse har Kultur- og Fritidsudvalget besluttet at lukke 

spillestedet Stairway? 

 

Svar 2 

Der er ikke truffet beslutning om at lukke spillestedet Stairway. 

Den 13. marts 2025 skal Kultur- og Fritidsudvalget træffe beslutning 

om, hvad spillestedet Stairway skal anvendes til efter, at Alice er fraflyt-

tet lokalerne. 
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